

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Prapaska Ke-3

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN:
HARI AIR SEDUNIA
(22 Mac)

BERSIKAP TERBUKA
untuk *Dipangkas*

Kisah-kisah pertobatan dari komuniti kita mendedahkan banyak aspek Kristus yang bekerja di kalangan kita, **kerana individu-individu ini membenarkan diri mereka menjadi alat Allah.** Semasa hari-hari kegelapan dan kesuraman, mereka mencerminkan sinar harapan dan kekuatan yang sentiasa mengingatkan kita bahawa Allah ada dalam diri kita. Dengan dunia dalam keadaan berubah-ubah akhir-akhir ini, kita boleh lakukan dengan peringatan berterusan ini seperti doksologi yang dinyanyikan pada setiap misa, memberi inspirasi kepada kita dengan rasa kagum, mengetahui bahawa pada setiap titik kehidupan komunal kita, misi Kristian kita direstui, dikuatkan, dan didampingi oleh Allah.

PETIKAN TULISAN SUCI UNTUK DIHAFAL:

...biarkanlah dia tumbuh tahun ini lagi, aku akan mencangkul tanah sekelilingnya dan memberi pupuk kepadanya, mungkin tahun depan ia berbuah.

(Lukas 13: 8-9)

Sentiasa ada perasaan putus asa apabila kita membincangkan penyertaan dalam aktiviti misionaris paroki, atau kekurangannya, sehingga satu tahap di mana kita boleh secara konsisten mengunjurkan kadar penyertaan kurang daripada 10% daripada populasi paroki atau fakta bahawa umat wanita melebihi bilangan lelaki dengan nisbah jangkaan 5:1 dalam sebarang aktiviti pembentukan. Nampaknya umat gereja mungkin telah lupa sifat misionaris Gereja atau mungkin ini disebabkan oleh gaya hidup moden kita yang menggalakkan dan melambangkan perspektif yang lebih memanjakan diri yang menggunakan lebih banyak masa kita untuk memenuhi kerja atau keperluan korporat, mengorbankan segala-galanya yang penting, terutamanya kehidupan berkeluarga.

Melainkan kita mengenali perkara di atas, ia tidak menambah juga hakikat bahawa kita tergolong dalam komuniti jika kita terus bersikap acuh tak acuh antara satu sama lain, mengutamakan diri sendiri daripada orang lain, dan pada dasarnya berkelakuan seolah-olah Allah tiada dalam hidup kita. Orang Kristian yang tidak cerdik menjadikan kita bukan saksi sejati khabar gembira, apabila kita tidak membenarkan diri kita menjadi alat Tuhan. Yesus Kristus hadir bersama umat Israel di padang gurun, menyediakan keperluan mereka secara ajaib. Walaupun semua berkat dan keistimewaan rohani ini, umat Israel di padang gurun tidak menyenangkan Allah. Lebih kerap kita meyakinkan diri kita bahawa kita masih mempunyai masa, atau keasyikan kita dengan kerja adalah wajar untuk orang yang kita sayangi, tetapi mungkin kita terlupa "siapakah jiran saya"? Mudah atau tidak, kita juga harus mengambil perhatian bahawa hanya Yosua dan Kaleb dari generasi pertama umat Israel yang berjaya sampai ke tanah perjanjian (Bil 14:30)!

Allah bersama kita, di dalam kita sekarang - berapa banyak doksologi yang perlu diberi perhatian, dan yang lebih penting bagi kita untuk diubah secara batin kepada acuan Kristus, menjadi Kristus bagi orang lain? Oleh itu, kita harus berdoa agar Tuhan masih dalam proses pemangkasan, dan agar kita mempunyai hati yang terbuka untuk dipangkas, dan seperti pokok-pokok, ia memerlukan masa, dan pada penghujungnya, kita berbuah bagi kemuliaan-Nya. ✚

AYAT SUCI MINGGU INI

Keluaran 3: 1-8,13-15;

Mazmur 102: 1-4,
6-8,11;

1 Korintus 10: 1-6,
10-12;

Lukas 13:1-9.